

Styremøte 26.09.23

Til stede: Cato Brekke, Bjørn Gjerstad, Johan Forsberg, Per Fredrik Simensen, Eva Helene Hansen, Hans Olav Løen, Bente Strandos og Linda Iren Sørvig.



Fravær: Andre Kjennerud, Henrik Thomassen og Øyvind Wulfsberg

Sak			Ansvar
1	Gjennomgang referat	Godkjent	LIS
2	Admin	<p>Sikkerhetskurs.</p> <p>Vi bør ha minimum 4 kurs, muligens 5 i året. Vi må se på organiseringen slik at dette kan gjennomføres med forutsigbarhet. Nå har vi blitt en stor klubb med mange grener. Noe som gjør at vi må endre og tilføye noe på sikkerhetskursene. I tillegg til det ordinære kurset så må vi ha en egen HPK-del hvor vi gjennomgår sikkerheten på hele anlegget i sin helhet. Bente og Andre avtaler kurset.</p> <p>Dynamisksikkerhetskurs i mai.</p> <p>Banetrening innføres på torsdager. Godkjent.</p> <p>Dommerkurs. Vi har etterspurt felt, nasjonalt og elektronikk. Vi venter på svar, men tenker å sette opp på nyåret.</p>	CB BS HT AK
3	Økonomi	<p>Vi har ting under kontroll. Vi venter på svar på søknader.</p> <p>Fått innvilget søknaden fra Kretsen vedrørende ungdomsarbeidet 😊</p> <p>Sak til årsmøte. Kontingenten bør økes. Økning av NSF samt Hpk.</p> <p>Kompensasjon for kioskhjelpen. 600 pr økt. Vedtatt.</p>	EHH
4	Anlegg, dugnad og vedlikehold	<p>Vi har startet jobben med å skrive nye baneinstrukser.</p> <p>Vi må ha en befaringrunde sammen med alle oppmenn gikk veldig bra. Separat referat kommer.</p>	CB JF ØW HOL

Postadresse
Postboks 269
3301 Hokksund

Hokksund Pistolklubb
post@hokksundpistolklubb.no
Orgnr: 988 259 551

Besøksadresse
Rakkestadseterveien 190
3330 Skotselv

		<p>Det er et hull på parkeringsplassen. JF fikser 😊</p> <p>Sikkerhet</p> <ul style="list-style-type: none"> - Cellene må sikkerhetsjekkes. Her bør vi lage nye rutiner. <p>Sikkerhet. Vi undersøker kostnader på å bygge voll mot Bjff. ØW og HOL sjekker pris på leie av graver.</p>	
5	Stevner og aktiviteter	<p>NM</p> <p>Vi har sendt ut et brev til alle nærliggende klubber ang samarbeid.</p> <p>19.11.23 Norgesfelt 29.11.23 Svartkrutt felt 12.11.23 Slugfelt</p> <p>17.03.24 Norgesfelt 21.04.24 Felt 09.06.24 Felt 01.09.24 Felt 13.10.24 Felt</p> <p>04.05.24 Nais 01.06.24 Hurtigpistol 24.08.24 Hurtig 07.09.24 FriB 21.09.24 Maraton</p>	BS EHH HOL CB
6	Undergrupper		LIS
7	Møter	<p>Samarbeidsutvalget.</p> <p>Skille ut slik at hver klubb får sitt festenummer.</p> <p>Nytt møte med kommunen samt veilaget vedrørende «veiavgiften»</p>	LIS CB JF
8	SOME		PFS
9	Innkjøp og investering	<p>Benker.</p> <p>Vi bør kjøpe inn noen flyttbare benker. HT sjekker litt priser.</p> <p>Roll-up</p> <p>SOME har laget et utkast hvor alle grener er representert. Godkjent.</p> <p>Hørselvern</p> <p>Vi har kjøpt inn hørselvern til utlån. Neongrønne.</p> <p>Skyttemerker.</p> <p>Vi er i gang.</p>	CB ØW HOL AK PFS EHH HT

10	Søknader	Gjensidigestiftelsen – vi har fått godkjent utsettelse ferdigstilling av grillhytten.	LIS
11	Innkomne saker	Vi sjekker «Viktorias» ang «egen» nettbutikk for HPK.	CB BG
12	EVT	Vi har diskutert rutiner rundt brannvern Politiet i Sør Øst ønsker å fornye avtalen med Hpk. Vi skal sette opp forslag til ny kontrakt. Førstehjelp. Vi har fikset en bære. Vi trenger en oppgradering på førstehjelpen. Vi undersøker priser på ulike «pakker».	HT CB